
Palkkio- ja matkustussäännön muuttaminen 
 
Khall 04.12.2023 § 302  
 
 
 Valmistelu hallintojohtaja Auli Korhonen p. 040 557 2146 

 
Palkkio- ja matkustussäännön muuttaminen on osa Jämsän kaupungin 
talousohjelmaa. Talousarvion valmistelutoimenpiteet on tehty siten, että 
2024 lukien yli kolme tuntia kestävästä kokouksesta ei korotettua 
palkkiota maksettaisi. Arvioitu säästö on noin 30 000 euroa / vuosi. 

 
Palkkiosääntö 2 § 6 mom. (poistetaan): 
”Yli kolme tuntia kestävästä kokouksesta suoritetaan 2 §:n 1 ja 2 
momentissa mainitun kokouspalkkion lisäksi 50 prosenttia sanotun 
peruskokouspalkkion määrästä jokaista kolmen tunnin jälkeen alkavaa 
tuntia kohden kaikille toimielimen kokouksessa läsnä oleville” 

 
 Toimivalta, johon päätös perustuu: 
 Hallintosääntö § 24 / kaupunginhallituksen tehtävät ja toimivalta 

 
Ehdotus Kaupunginjohtaja Hanna Helaste 

 
 Kaupunginhallitus esittää kaupunginvaltuustolle, että palkkio- ja 

matkustussäännön 2 § 6, mom. poistetaan. Muutos tulee voimaan 
1.1.2024 lukien. 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin. 
 
 
Kaupunginvaltuusto 11.12.2023 § 59  
1782/01.02.00/2023 
     

 
    

 
Päätös Keskustelun aikana Markku Kankainen teki pohjaehdotuksesta poikkeavan 

esityksen: 
 
Esitän seuraavaa lisäystä palkkio-ja matkustussääntöön (Palkkiosääntö 
2§;n 1:momentti) liitettäväksi Jämsän kaupungin talousohjelmaan v 2024 
lukien puolittamalla kokouspalkkiot. Arvioitu säästö noin 50 000- 55 000 
euroa /vuosi. 
 
Tekstinä näin:  
Palkkiosääntö 2§: n 1 momentin Kaupungin toimielinten kokouksista 
suoritetaan jäsenille palkkiota seuraavasti :  
A Valtuusto ja kaupunginhallitus 58 € ( nykyinen 115€ ) 
B Lautakunnat ja johtokunnat 40€ (nykyinen 80€ ) 
C Muut kuntalain 26--28§:ien mukaiset toimielimet 30€ (nykyinen 60€ ). 
 



Markku Kankaisen esitystä kannattivat Ella Myllymäki ja Arja Paakkanen. 
 
Koska oli tehty pohjaehdotuksesta poikkeava kannatettu esitys koskien 
lisäystä alkuperäiseen ehdotukseen, tuli 
suorittaa äänestys. Äänestystapana käytettiin sähköistä äänestystä. 
 
Puheenjohtaja hyväksytti kaupunginvaltuustolla seuraavan 
äänestysjärjestyksen: 
Pohjaehdotusta (= kaupunginhallituksen ehdotus) kannattavat äänestivät 
”jaa” ja vastaesitys koskien lisäystä kannattavat äänestivät ”ei”. 
 
Suoritetussa äänestyksessä annettiin  30 kpl ”jaa” ääntä ja 11  kpl ”ei” 
ääntä, 2 tyhjää. 
 
Puheenjohtaja totesi äänestyksen tuloksena, että äänin 30-11, 2 tyhjää 
kaupunginvaltuuston hyväksyi kaupunginhallituksen ehdotuksen. 
 
Johtava rehtori Juha Damskägg poistui asian käsittelyn aikana klo 20.15. 
Kehittämispäällikkö Hannele Rahkonen poistui asian käsittelyn aikana klo 
20.20. 

 


